

ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុជាមួយវិក្កយបត្រមន្ទីរពេទ្យ

តើជំនួយហិរញ្ញវត្ថុប្រភេទណាដែល CHLA ផ្តល់ជូន?

Children's Hospital Los Angeles (CHLA) ផ្តល់ជំនួយផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុពីប្រភេទ ដែលអាចជួយអ្នកបាន ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចមានលទ្ធភាពបង់ថ្លៃមន្ទីរពេទ្យទាំងស្រុងបាន ដោយសារអ្នកមិនមានការធានារ៉ាប់រងសុខភាព ឬគ្រួសាររបស់អ្នកមានការចំណាយថ្លៃព្យាបាលខ្ពស់។ ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុទាំងពីរប្រភេទនេះ ការថែទាំសប្បុរសធម៌ (Charity Care) និងការថែទាំបញ្ចុះតម្លៃ (Discounted Care) ត្រូវបានពន្យល់យ៉ាងលម្អិតនៅក្នុងគោលការណ៍ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ CHLA FIN 006.0 ដែលអាចរកបានតាមសំណើរបស់អ្នកជាទម្រង់បោះពុម្ព ឬនៅលើគេហទំព័រ CHLA នៅ <http://www.chla.org> ។

ប្រសិនបើអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានការថែទាំសប្បុរសធម៌ CHLA នឹងលើកលែងនូវចំនួនទឹកប្រាក់ពេញលេញនៃវិក្កយបត្រមន្ទីរពេទ្យរបស់អ្នកសម្រាប់សេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រចាំបាច់។ ប្រសិនបើអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានការថែទាំបញ្ចុះតម្លៃ នោះ CHLA នឹងផ្តល់ជូនអ្នកនូវការបញ្ចុះតម្លៃលើវិក្កយបត្រមន្ទីរពេទ្យរបស់អ្នកសម្រាប់សេវាកម្មបែបនេះ។ កម្មវិធីណាមួយដែលអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបាន ក្នុងនាមជាអ្នកជំងឺដែលមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ អ្នកនឹងមិនត្រូវបានគិតប្រាក់លើសពី "ទឹកប្រាក់ដែលបានចេញវិក្កយបត្រជាទូទៅ" ដល់អ្នកជំងឺដែលមានការធានារ៉ាប់រងសម្រាប់សេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬសេវាមន្ទីរពេទ្យចាំបាច់ផ្សេងទៀត។

សូមចំណាំថា ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដែលផ្តល់ដោយ CHLA អនុវត្តតែចំពោះវិក្កយបត្រមន្ទីរពេទ្យប៉ុណ្ណោះ មិនមែនវិក្កយបត្រពីគ្រូពេទ្យដែលមើលអ្នកជំងឺនៅ CHLA នោះទេ។ សូមទាក់ទងផ្នែកសេវាកម្មអតិថិជនរបស់ Pediatric Management Group ដោយផ្ទាល់តាមលេខ (323) 361-2336 អំពីជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដែលពួកគេអាចផ្តល់ជូនសម្រាប់សេវាកម្មរបស់ពួកគេ

តើខ្ញុំមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុពី CHLA ទេ?

ប្រសិនបើអ្នកមិនមានការធានារ៉ាប់រង និង/ឬមានការចំណាយលើការព្យាបាលខ្ពស់ អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានសម្រាប់ការថែទាំសប្បុរសធម៌ ប្រសិនបើប្រាក់ចំណូលគ្រួសាររបស់អ្នកត្រឹម ឬក្រោម 400% នៃកម្រិតនៃភាពក្រីក្ររបស់សហព័ន្ធ។¹ ដូចគ្នានេះដែរ អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានការថែទាំបញ្ចុះតម្លៃ ប្រសិនបើប្រាក់ចំណូលគ្រួសាររបស់អ្នកលើសពី 400% ប៉ុន្តែនៅត្រឹម ឬ ក្រោម 600% នៃកម្រិតនៃភាពក្រីក្ររបស់សហព័ន្ធ។

ដើម្បីទទួលបានការថែទាំសប្បុរសធម៌ ឬការថែទាំបញ្ចុះតម្លៃ អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យស្នើសុំទៅ CHLA ។ នៅពេលដែល CHLA ទទួលបានពាក្យសុំដែលបានបំពេញរបស់អ្នក CHLA នឹងកំណត់ថាតើអ្នកមានសិទ្ធិឬអត់ និងជូនដំណឹងអ្នកជាលាយលក្ខណ៍អក្សរក្នុងចន្លោះពេល 30 ថ្ងៃ។

¹ កម្រិតនៃភាពក្រីក្ររបស់សហព័ន្ធត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាដៀងរាល់ឆ្នាំដោយរដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធ ហើយមាននៅលើគេហទំព័ររបស់រដ្ឋាភិបាលដែលអាចចូលប្រើបានជាសាធារណៈ។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានច្បាប់ចម្លងនៃពាក្យសុំនៅឯណា?

ច្បាប់ចម្លងដែលបានបោះពុម្ពដោយឥតគិតថ្លៃនៃពាក្យស្នើសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ គោលការណ៍ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ CHLA និងសេចក្តីសង្ខេបនេះអាចរកបានតាមការស្នើសុំ នៅកន្លែងទទួលពាក្យដែលមានទីតាំងនៅជិតច្រកចូលមន្ទីរពេទ្យ នៃកន្លែងចុះឈ្មោះបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់ និងកន្លែងផ្សេងទៀតនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យដែលមានទីតាំងនៅផ្លូវ 4650 Sunset Blvd, Los Angeles, CA 90027 ។ ឯកសារទាំងនេះក៏មាននៅលើគេហទំព័ររបស់ CHLA នៅ <http://www.chla.org> ។ អ្នកក៏អាចស្នើសុំឱ្យផ្ញើច្បាប់ចម្លងឥតគិតថ្លៃទៅអ្នកផងដែរដោយទូរសព្ទទៅសេវាកម្មអាជីវកម្មអ្នកជំងឺតាមលេខ (800) 404-6627។

តើខ្ញុំដាក់ពាក្យសុំដោយរបៀបណា?

អ្នក ឬអ្នកតំណាងរបស់អ្នកអាចស្នើសុំជំនួយផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុដោយដាក់ពាក្យសុំដែលបានបំពេញរួច (រួមទាំងឯកសារចាំបាច់ទាំងអស់ដែលបានបញ្ជាក់នៅក្នុងពាក្យសុំ) ទៅការិយាល័យសេវាកម្មអាជីវកម្មអ្នកជំងឺរបស់ CHLA តាមវិធីសាស្ត្រណាមួយខាងក្រោម៖

- តាមរយៈសំបុត្រ ឬដោយផ្ទាល់ទៅកាន់៖

Patient Business Services
Mailstop 26
Children’s Hospital Los Angeles
4650 Sunset Boulevard
Los Angeles, CA 90027

បុគ្គលិក CHLA មិនអាចជួយក្នុងការបំពេញពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុបានទេ ប៉ុន្តែអ្នកអាចទទួលបានជំនួយជាមួយនឹងការដាក់ពាក្យសុំពី Health Consumer Center of Los Angeles បាន។ អង្គការមិនរកប្រាក់ចំណេញនេះមានទីតាំងនៅផ្លូវ 13327 Van Nuys Boulevard, Pacoima, CA 91331 ហើយលេខទូរសព្ទគឺ (800) 896-3203 ។

តើពាក្យស្នើសុំមានជាភាសាផ្សេងក្រៅពីភាសាអង់គ្លេសទេ?

ការបកប្រែគោលការណ៍ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ សេចក្តីសង្ខេបនេះ និងទម្រង់ពាក្យសុំមានជាភាសាអាមេនី អេស្បាញ ចិន/តៃវ៉ាន់ កូរ៉េ វៀតណាម និងអារ៉ាប់។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ឱ្យអ្នកបកប្រែជួយអ្នកជាភាសាផ្សេង សូមស្នើដល់សមាជិកបុគ្គលិក CHLA សម្រាប់ជំនួយ។

តើខ្ញុំអាចទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែមនៅឯណា?

ប្រសិនបើអ្នកចង់បានព័ត៌មានបន្ថែមអំពីគោលការណ៍ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ CHLA សូមទាក់ទងការិយាល័យសេវាកម្មអាជីវកម្មអ្នកជំងឺដោយទូរសព្ទទៅលេខ (800) 404-6627 ឬចូលទៅកាន់សេវាកម្មអាជីវកម្មអ្នកជំងឺ។